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                                                                                                                     Grzegorz Ganowicz  
 
Maria Lisiecka-Pawełczak  
Radna Miasta Poznania  
 
 
 
 

Interpelacja  
 
 

Szanowny Panie Przewodniczący, 
 
 
Do budżetu Miasta Poznania na rok 2018 została wpisana kwota na projektowanie ul. 
Hodowlanej.  
 
W imieniu mieszkańców proszę o odpowiedź na jakim etapie jest projekt budowlany ul. 
Hodowlanej.  
 
 
 
 
 
 

Z poważaniem,  
Maria Lisiecka- Pawełczak  


